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Van	  de	  redactie	  
	  
En	  dan	  is	  het	  al	  weer	  maart.	  
Eigenlijk	  zou	  er	  op	  de	  voorkant	  
een	  foto	  van	  het	  naderende	  
voorjaar	  kunnen	  staan.	  De	  
weersomstandigheden	  zijn	  zacht	  
voor	  de	  tijd	  van	  het	  jaar.	  We	  
hebben	  toch	  gekozen	  voor	  de	  
foto	  van	  het	  Siepelveen	  in	  
wintertooi,	  gemaakt	  in	  januari.	  
Omdat	  het	  zo	  mooi	  is	  en	  omdat	  
het	  maar	  zo	  kort	  echt	  winter	  is	  
geweest.	  
	  
Het	  is	  een	  stevig	  Loopje	  
geworden	  deze	  	  keer,	  16	  pagina’s	  
met	  o.a.	  weer	  interviews	  met	  
nieuwe	  bewoners,	  de	  agenda	  van	  
de	  komende	  ledenvergadering,	  
en	  nog	  veel	  meer	  nuttige	  
informatie!	  Met	  dank	  ook	  aan	  de	  
inzenders	  van	  kopij!	  
	  
Wij	  wensen	  u	  weer	  veel	  
leesplezier	  met	  dit	  nummer!	  
	  
Volg	  ons	  ook	  op	  facebook	  en	  
twitter!	  
(https://www.facebook.com/	  
dorpsbelangen.zeegse)	  
	  
	  

Activiteitenkalender 
	  
Pasen,	  	  	  
20	  april	  	  
10.00	  uur	  
	  
Eieren	  schilderen	  in	  Café	  het	  Witte	  Huis.	  
Daarna	  eieren	  zoeken	  op	  de	  
zandverstuiving.	  Opgave	  voor	  19	  april	  
bij	  Klaas	  Hooijer	  0592	  541469.	  
	  
	  
Paasvuur	  21	  april	  20.00	  uur	  
	  
Takken	  kunt	  u	  op	  zaterdag	  12	  en	  19	  
april	  op	  de	  daarvoor	  bestemde	  plaats	  
brengen	  van	  10.00	  uur	  tot	  16.00	  uur.	  
Indien	  u	  echt	  niet	  kan	  op	  deze	  dagen	  
en/of	  tijden,	  is	  het	  mogelijk	  een	  
afspraak	  te	  maken.	  
	  
	  
 

 

Colofon	  
	  
Redactie:	  
Joke	  Gerds,	  Hoofdweg	  3	  
Trijnie	  Martijn,	  Hoofdweg	  58	  
	  
Opmaak:	  	  Joke	  Gerds	  
Adres:	   	  	  	  zeegserloopje@gmail.com	  	  
	  
Kopij	  het	  liefst	  digitaal	  inleveren,	  
anders	  in	  de	  brievenbus	  bij	  de	  redactie.	  
Inleveren	  kopij	  voor	  het	  volgende	  
nummer:	  	  24	  mei	  2014	  
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Column	   
Verkiezingen	  
	  
Nog	  een	  paar	  weken	  en	  dan	  is	  het	  zover,	  dan	  mag	  elke	  inwoner	  van	  de	  gemeente	  
gaan	  stemmen.	  Ik	  heb	  daar	  als	  Momfer	  de	  Mol	  zo	  mijn	  ideeën	  over	  als	  ik	  hoor	  en	  
zie	  wat	  er	  boven	  mijn	  hoofd	  gebeurt.	  En	  dit	  is	  een	  mooi	  moment	  om	  het	  met	  u	  te	  
delen.	  Misschien	  helpt	  het	  u	  bij	  het	  kiezen.	  
	  
Kort	  geleden	  hoorde	  ik	  dat	  je	  als	  burger	  niet	  zomaar	  meer	  welkom	  bent	  op	  het	  
gemeentehuis,	  maar	  dat	  je	  eerst	  een	  afspraak	  moet	  maken.	  Loop	  je	  toch	  zomaar	  
binnen,	  dan	  word	  je	  als	  een	  stout	  schoolmeisje/jongetje	  rechtsomkeert	  gestuurd,	  al	  
zie	  jij	  vanuit	  je	  ooghoeken	  dat	  de	  dames	  achter	  de	  balie	  niet	  bezig	  zijn	  met	  dat	  wat	  
in	  jouw	  ogen	  ‘werk’	  is.	  Maar	  misschien	  is	  luidruchtig	  onderling	  kwekken	  ook	  werk??	  
Geïrriteerd	  druip	  je	  af	  en	  probeert	  per	  telefoon	  een	  afspraak	  te	  maken…..	  	  
De	  hoop	  dat	  de	  gemeente	  er	  voor	  haar	  burgers	  is,	  had	  ik	  al	  opgegeven	  bij	  de	  
werkzaamheden	  in	  ons	  dorp	  in	  november.	  Daarbij	  komt	  nu,	  dat	  ik	  begreep	  dat	  er	  
een	  angstcultuur	  heerst	  in	  het	  gemeentelijk	  apparaat	  en	  dat	  er	  een	  (duur)	  
onderzoek	  voor	  nodig	  was	  om	  dit	  aan	  de	  kaak	  te	  stellen.	  Dat	  er	  nu	  zogenaamd	  
daadkrachtig	  opgetreden	  wordt	  door	  (dure)	  ontslagen	  en	  zo	  en	  (dure)	  
interimmanagers…..	  	  Tja,	  misschien	  durfden	  die	  mevrouwen/meneren	  achter	  de	  
balie	  jou	  helemaal	  niet	  te	  helpen	  toen	  je	  zomaar	  binnenliep,	  stel	  je	  voor	  dat….	  
	  
Maar	  straks	  wordt	  alles	  anders,	  wij	  hebben	  het	  beste	  met	  de	  burger	  voor,	  zeggen	  
de	  partijen	  die	  meedoen	  aan	  de	  verkiezingen,	  stem	  op	  mij,	  mij,	  mij,	  mij….	  Maar	  wat	  
ik	  als	  mol	  niet	  snap	  is	  dat	  sommigen	  dan	  stukjes	  schrijven	  in	  de	  krant,	  die	  niet	  over	  
jou	  en	  mij	  gaan,	  en	  ‘over	  het	  beste	  met	  ons	  voor	  hebben’,	  maar	  de	  aanval	  openen	  
op	  personen.	  Ik	  zou	  bijvoorbeeld	  nooit	  kiezen	  voor	  iemand	  die	  ongenuanceerd	  een	  
ander	  zwart	  maakt	  in	  de	  pers	  om	  daar	  zelf	  goede	  sier	  mee	  te	  maken.	  	  
	  
Of	  voor	  iemand	  die	  om	  zijn	  collega	  raadsleden	  dwars	  te	  zitten,	  expres	  tegen	  een	  
voorstel	  stemt,	  zodat	  het	  de	  meerderheid	  niet	  haalt.	  Bijvoorbeeld	  m.b.t.	  het	  
voorstel	  over	  de	  plek	  voor	  een	  MFA	  (brede	  school)	  in	  de	  gemeente.	  Als	  het	  nou	  
was,	  omdat	  de	  plek	  ‘Fledders’	  beter	  was	  voor	  de	  kinderen	  en	  de	  betrokkenen,	  nou	  
ja,	  oké,	  maar	  die	  wilden	  graag	  naar	  nieuwbouw	  bij	  De	  Kamp	  na	  veel	  gedegen	  
onderzoek.	  	  
	  
En	  nu	  moet	  u	  straks	  kiezen	  wie	  in	  de	  gemeenteraad	  zitting	  mag	  nemen	  om	  uw	  
belangen	  te	  behartigen.	  Ik	  realiseer	  me	  dat	  mijn	  mollenpraatjes	  u	  ook	  niet	  echt	  
helpen	  bij	  een	  goede	  keuze.	  Misschien	  kan	  ik	  beter	  vragen	  of	  dit	  u	  helpt	  bij	  het	  
uitsluiten	  van	  partijen	  van	  uw	  keuze?	  
	  
Momfer	  de	  Mol	  
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Algemene	  ledenvergadering	  
Datum:	  18	  maart	  2014	  
Plaats:	  Het	  Witte	  Huis	  
Aanvang:	  20.00	  uur	  
	  
Agenda	  
1.	  Opening	  door	  de	  voorzitter	  
2.	  Vaststellen	  agenda	  
3.	  Notulen	  ALV	  2013	  (zie	  Zeegser	  Loopje	  juni/juli	  2013)	  
4.	  Mededelingen	  en	  ingekomen	  stukken	  
5.	  Financiën	  en	  verslag	  kascommissie	  
6.	  Bestuurswisseling	  

Aftredend	  niet	  herkiesbaar:	  Sibylle	  Rozeman-‐Ludwig	  
Voorstel	  als	  bestuurslid	  Ingmar	  van	  de	  Wouden	  

7.	  Verslag	  commissies	  
8.	  Rondvraag.	  	  
9.	  Pauze	  
Tijdens	  de	  pauze	  een	  presentatie	  van	  Eco	  Oostermoer.	  Zie	  artikel	  op	  pagina	  7	  
10.	  Sluiting	  

Na	  de	  vergadering	  zullen	  wij	  u	  bijpraten	  over	  de	  laatste	  ontwikkelingen	  
rondom	  de	  herinrichting	  van	  de	  Schipborgerweg	  en	  de	  ideeën	  over	  de	  
brink.	  En	  bij	  de	  historische	  commissie	  kunt	  u	  al	  uw	  op-‐	  en	  aanmerkingen,	  
foto’s	  of	  ideeën	  kwijt.

Uit het bestuur  
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Ontwikkelingen Dorpshuis Oudemolen 
 
Na	  het	  opzeggen	  van	  het	  overleg	  dorpsbelangen	  Oudemolen,	  Taarlo,	  Zeegse	  en	  
beheerstichting	  van	  het	  dorpshuis,	  is	  het	  overleg	  met	  de	  gemeente	  gevoerd	  door	  
de;	  initiatief	  groep	  Oudemolen.	  Helaas	  is	  dit	  niet	  naar	  alle	  tevredenheid	  verlopen,	  
het	  pand	  was	  alleen	  overdraagbaar	  voor	  een	  flink	  bedrag	  en	  dat	  ging	  de	  initiatief	  
groep	  Oudemolen	  te	  ver.	  Zij	  hebben	  de	  gemeente	  laten	  weten	  dat	  verder	  overleg	  
niet	  meer	  nodig	  is.	  De	  gemeente	  zal	  nu	  op	  zoek	  gaan	  naar	  een	  andere	  koper.	  
De	  bestuursleden	  van	  de	  dorpsbelangen	  hebben	  de	  koppen	  bij	  elkaar	  gestoken	  en	  
besloten,	  dat	  zij	  het	  overleg	  met	  de	  gemeente	  weer	  op	  pakken.	  
Resultaat	  
Tijdens	  dit	  overleg	  bleek	  dat	  wij	  van	  meet	  af	  aan	  op	  het	  verkeerde	  been	  zijn	  gezet.	  
Wij	  zijn	  er	  steeds	  van	  uitgegaan	  dat	  het	  om	  het	  gehele	  complex	  ging	  met	  een	  
jaarlijkse	  kostenpost	  van	  om	  en	  nabij	  30.000	  euro,	  nu	  bleek	  dat	  niet	  het	  geval	  te	  
zijn,	  een	  heel	  andere	  situatie	  dus.	  
Vervolg	  
Eind	  februari/begin	  maart	  gaat	  het	  complex	  in	  de	  verkoop.	  Daarbij	  geldt	  voor	  het	  
dorpshuis	  een	  instandhoudingplicht	  van	  10	  jaar.	  Dat	  betekent	  dat	  de	  nieuwe	  
eigenaar	  het	  gebouw	  als	  dorpshuis	  in	  stand	  moet	  houden.	  Op	  dit	  moment	  is	  nog	  
niet	  bekend	  wat	  dit	  betekent	  voor	  de	  vergoeding	  die	  de	  nieuwe	  eigenaar	  gaat	  
vragen.	  Het	  is	  niet	  wenselijk,	  dat	  de	  nieuwe	  eigenaar	  onredelijk	  hoge	  bedragen	  
gaat	  vragen.	  Bij	  de	  verkoopprocedure	  zal	  de	  gemeente	  dit	  binnen	  haar	  
mogelijkheden	  meewegen.	  Op	  het	  moment	  dat	  de	  nieuwe	  eigenaar	  in	  beeld	  is,	  kan	  
de	  belangenvereniging	  weer	  in	  beeld	  komen.	  De	  gemeente	  zal	  bij	  de	  nieuwe	  
eigenaar	  aangegeven	  dat	  de	  belangenverenigingen	  graag	  willen	  meedenken	  bij	  het	  
beheer	  van	  het	  dorpshuis	  en	  brengt	  de	  betrokkenen	  hiervoor	  in	  contact	  met	  elkaar.	  
De	  belangenverenigingen	  krijgen	  daarmee	  een	  stem.	  Echter,	  voor	  wat	  de	  
verkoopbeslissing	  aan	  gaat,	  geen	  doorslaggevende	  stem.	  Dit	  houdt	  in	  dat	  de	  
gymzaal	  en	  het	  dorpshuis	  voorlopig	  nog	  open	  blijven.	  Wie	  dit	  gaat	  beheren	  is	  nog	  
niet	  duidelijk,	  hierover	  zullen	  de	  dorpsbelangen	  en	  de	  huidige	  beheerstichting	  nog	  
moeten	  overleggen.	  	  
	  

Uit het bestuur  
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Nieuwe bestuursleden gezocht! 
	  
We	  weten	  met	  zijn	  allen	  dat,	  als	  er	  hulp	  geboden	  moet	  worden,	  dat	  men	  denkt:	  De	  
ander	  doet	  het	  wel...	  Ik	  doe	  het	  wel	  de	  volgende	  keer....	  Komt	  nu	  even	  niet	  uit.	  
Als	  iedereen	  zo	  denkt,	  zijn	  er	  straks	  geen	  leuke	  activiteiten	  meer	  te	  doen	  in	  het	  
dorp.	  Als	  steeds	  dezelfde	  mensen	  de	  klus	  moeten	  klaren,	  haken	  die	  op	  gegeven	  
moment	  ook	  af.	  
Wil	  je	  graag	  ons	  dorp	  levend	  houden?	  Heb	  je	  zin	  om	  iets	  voor	  Zeegse	  te	  mogen	  
betekenen?	  Kun	  jij	  omgaan	  met	  de	  gemeente,	  het	  regelen	  van	  subsidies	  en	  het	  
managen	  van	  projecten	  of	  heb	  je	  zin	  om	  jou	  mening	  te	  geven?	  
Dan	  is	  dit	  de	  nieuwe	  uitdaging	  voor	  JOU!	  	  
WE	  WANT	  YOU	  als	  bestuursleden	  van	  Zeegse!	  
Er	  zijn	  ruime	  doorgroeimogelijkheden.	  Misschien	  denk	  je	  zelfs	  erover	  na	  om	  
secretaris	  te	  worden.	  DAT	  KAN	  NU!	  Want	  vanaf	  maart	  is	  Sibylle	  Rozema-‐Ludwig	  
niet	  meer	  herkiesbaar	  als	  secretaris	  van	  de	  VDZ.	  
Wij,	  het	  bestuur	  van	  vereniging	  dorpsbelangen	  Zeegse,	  komen	  ongeveer	  6	  keer	  per	  
jaar	  bij	  elkaar	  om	  over	  het	  wel	  en	  wee	  van	  Zeegse	  en	  de	  gemeente	  Tynaarlo	  te	  
discussiëren	  en	  oplossingen	  aan	  te	  dragen.	  

Onze	  3	  grootste	  successen: 	  
• Aanpassing	  van	  de	  Hoofdweg	  
• Vernieuwing	  Zeegser	  feestweek	  
• Herinrichting	  van	  de	  Brink	  

Wil	  jij	  ook	  deze	  succesvolle,	  ondernemende	  en	  uiteraard	  ongelooflijk	  gezellige	  
groep	  versterken,	  geef	  je	  dan	  nu	  op	  bij	  een	  van	  de	  bestuursleden	  of	  	  mail	  ons.	  
dorpsbelangenzeegse@gmail.com.	  
Heb	  je	  nog	  vragen	  aarzel	  niet	  en	  neem	  contact	  met	  ons	  op.	  
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Nieuws van ECO-Oostermoer 
 
Tijdens	  de	  ALV	  op	  18	  maart	  zal	  een	  lid	  van	  het	  bestuur	  van	  ECO-‐Oostermoer	  een	  
presentatie	  geven	  over	  de	  stand	  van	  zaken	  van	  diverse	  projecten.	  Hieronder	  
worden	  deze	  vast	  kort	  toegelicht.	  
	  	  
Breedbandinfrastructuur	  (glasvezelkabels)	  
In	  de	  laatste	  nieuwsbrief	  van	  ECO-‐Oostermoer	  heeft	  u	  kunnen	  lezen	  dat	  we	  in	  
eigen	  beheer	  een	  glasvezelnetwerk	  gaan	  aanleggen	  in	  ons	  werkgebied	  (gemeentes	  
Aa	  en	  Hunze,	  Borger-‐Odoorn	  en	  Tynaarlo).	  We	  hopen	  in	  het	  voorjaar	  van	  2014	  te	  
starten	  met	  een	  proefproject	  in	  Bareveld/Nieuwe	  Diep,	  Gieten	  en/of	  Rolde.	  Deze	  
drie	  potentiële	  pilotplekken	  zijn	  gekozen,	  omdat	  ze	  dicht	  bij	  de	  N33	  liggen,	  
waarlangs	  glasvezelkabels	  van	  Eurofiber	  liggen	  waarop	  we	  goedkoop	  kunnen	  
aansluiten.	  Daarnaast	  liggen	  deze	  subregio’s	  in	  het	  ‘centrum’	  van	  de	  drie	  
gemeenten,	  zodat	  uitrol	  naar	  Borger-‐Odoorn	  en	  Tynaarlo	  relatief	  eenvoudig	  is.	  	  
	  
SeniorWeb	  
In	  alle	  drie	  gemeenten	  zijn	  inmiddels	  ICT-‐deskundigen	  geworven,	  die	  senioren	  
kunnen	  ondersteunen	  wegwijs	  te	  worden	  in	  de	  digitale	  wereld	  in	  samenwerking	  
met	  het	  landelijke	  SeniorWeb.	  We	  zijn	  nu	  aan	  het	  zoeken	  naar	  betaalbare	  locaties	  
in	  de	  drie	  gemeenten	  waar	  de	  cursussen	  gegeven	  kunnen	  worden.	  	  	  	  
	  
Levering	  van	  ‘groene’	  energie	  
ECO-‐Oostermoer	  is	  lid	  van	  Noordelijk	  Lokaal	  en	  Duurzaam	  energie	  (NLD),	  de	  eerste	  
niet	  commerciële	  energiemaatschappij	  van	  Nederland.	  Aanvankelijk	  lag	  het	  in	  de	  
bedoeling	  in	  december	  2013	  te	  starten	  met	  de	  verkoop	  van	  ‘groene’	  energie,	  
waarbij	  de	  lokale	  coöperaties	  in	  de	  drie	  Noordelijke	  provincies	  als	  wederverkoper	  
zouden	  optreden	  met	  als	  doel	  dat	  zij	  op	  termijn	  als	  zelfstandige	  energieleveranciers	  
kunnen	  opereren.	  Allerlei	  (m.n.	  bureaucratische)	  redenen	  hebben	  ertoe	  geleid	  dat	  
dit	  proces	  vertraagd	  is	  (ACM:	  Autoriteit,	  Consument	  en	  Markt).	  We	  
hopen/verwachten	  dat	  deze	  ‘hobbels’	  in	  maart	  genomen	  zijn.	  Zodra	  de	  ACM	  aan	  
NLD	  een	  vergunning	  heeft	  verleend,	  zal	  ECO-‐Oostermoer	  in	  eerste	  instantie	  als	  
wederverkoper	  ‘groene’	  energie	  gaan	  leveren.	  	  
	  
Dorps	  Energieplan	  (DEP)	  
In	  samenwerking	  met	  de	  gemeente	  Aa	  en	  Hunze,	  de	  kenniswerkplaats	  van	  de	  
Veenkoloniën	  (verschillende	  kennisinstituten	  zoals	  universiteiten,	  hogescholen	  en	  
mbo-‐opleidingen)	  en	  inwoners	  van	  Gasselternijveenschemond	  is	  in	  het	  voorjaar	  
van	  2013	  gestart	  met	  de	  ontwikkeling	  van	  een	  DEP.	  	  
	  
Vervolg	  pagina	  8	  
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Het	  doel	  hiervan	  is	  de	  CO2	  uitstoot	  omlaag	  te	  brengen,	  waarbij	  met	  behulp	  van	  
sociale	  en	  technische	  wetenschappen	  een	  flexibel	  model	  wordt	  ontwikkeld,	  dat	  
t.z.t.	  ook	  toepasbaar	  is	  in	  andere	  dorpen	  (motiveren	  van	  inwoners	  en	  toepassen	  
van	  moderne	  technieken	  specifiek	  voor/in	  de	  omgeving	  van	  het	  betreffende	  
dorp/wijk).	  Inmiddels	  is	  het	  enthousiasme	  in	  Gasselternijeveenschemond	  groot.	  Zo	  
is	  aansluiting	  gezocht	  bij	  het	  project	  Veenergie	  van	  de	  Natuur	  en	  Milieufederatie	  
Drenthe	  (isolatie	  van	  woningen).	  Twee	  andere	  dorpen	  zijn	  inmiddels	  ook	  gestart	  
met	  ondersteuning	  van	  groepjes	  studenten	  om	  een	  DEP	  van	  de	  grond	  te	  krijgen.	  
 
 
 
Bericht van de Historische Commissie 
	  
Er	  is	  voor	  zover	  mij	  bekend	  geen	  precieze	  taakomschrijving	  van	  de	  historische	  
commissie,	  maar	  bij	  de	  taken	  hoort	  behalve	  het	  zo	  breed	  mogelijk	  onderzoeken	  
van	  de	  geschiedenis	  van	  het	  dorp,	  van	  zowel	  kort	  als	  lang	  geleden,	  ook	  het	  
informeren	  van	  de	  inwoners	  hierover.	  Eén	  van	  die	  middelen	  is	  het	  internet.	  Op	  
www.arendarends.nl/Zeegse	  zijn	  een	  aantal	  van	  de	  onderzoeksresultaten	  te	  
vinden.	  Behalve	  de	  droge	  feiten,	  die	  in	  officiële	  bronnen	  zijn	  terug	  te	  vinden,	  horen	  
daarbij	  ook	  de	  verhalen	  achter	  de	  feiten.	  In	  het	  verleden	  hebben	  we	  diverse	  
interviews	  gehouden	  met	  inwoners	  en	  die	  gepubliceerd	  in	  het	  Zeegser	  Loopje.	  De	  
laatste	  tijd	  is	  dat	  wat	  minder,	  maar	  het	  blijft	  belangrijk	  om	  die	  verhalen	  vast	  te	  
leggen.	  Daarom	  willen	  we	  iedereen	  die	  dat	  wil,	  van	  harte	  uitnodigen	  om	  zich	  aan	  te	  
melden	  voor	  een	  gesprek.	  Ook	  andere	  informatie,	  zoals	  fotomateriaal,	  is	  uiteraard	  
welkom.	  
We	  kunnen	  ons	  voorstellen	  dat	  mensen	  vragen	  of	  opmerkingen	  hebben	  over	  zaken	  
met	  betrekking	  tot	  de	  historie	  van	  Zeegse.	  Nu	  zijn	  die	  vragen	  en	  opmerkingen	  
natuurlijk	  altijd	  welkom,	  maar	  om	  dit	  extra	  aan	  te	  moedigen	  hebben	  wij	  het	  
bestuur	  gevraagd	  of	  zij	  er	  op	  willen	  wijzen	  dat	  wij	  op	  de	  ALV	  van	  dinsdag	  18	  maart	  
a.s.	  in	  de	  pauze	  en	  na	  afloop	  van	  de	  vergadering	  graag	  in	  gesprek	  gaan	  met	  de	  
mensen	  die	  dat	  willen.	  
Tenslotte	  nog	  een	  nieuwtje:	  In	  de	  loop	  van	  volgend	  jaar	  (2015)	  wordt	  een	  boek	  
uitgebracht	  ter	  gelegenheid	  van	  het	  50-‐jarig	  bestaan	  van	  het	  Nationaal	  Park	  
Drentsche	  Aa,	  getiteld:	  ‘Landschapsbiografie	  Drentsche	  Aa’.	  Eén	  van	  de	  
hoofdstukken	  zal	  gaan	  over	  Zeegse	  en	  zal	  worden	  geschreven	  door	  onze	  
plaatsgenoot,	  prof.	  Theo	  Spek,	  in	  samenwerking	  met	  de	  historische	  commissie.	  
	  
Namens	  de	  historische	  commissie,	  	  
	  
Arend	  Arends	  
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Tuinkruiden weetjes….. 
  
Tuinkruiden	  worden	  veel	  gebruikt	  om	  hun	  smaak!	  Van	  oudsher	  al	  in	  vele	  
gerechten.	  Toch	  zie	  ik,	  dat	  er	  steeds	  meer	  en	  meer	  tuinkruiden	  worden	  gekweekt	  
en	  gebruikt.	  Geplant	  in	  potten	  op	  de	  vensterbank	  en	  in	  de	  tuin.	  Voor	  een	  optimale	  
groei	  en	  smaak	  moet	  je	  vooral	  kijken	  naar	  de	  standplaats.	  De	  meeste	  kruiden	  
houden	  van	  een	  zonnige	  standplaats	  op	  een	  goede	  gedraineerde	  grond	  met	  niet	  te	  
veel	  voedingsstoffen.	  Dit	  is	  vooral	  nodig	  bij	  de	  mediterrane	  kruiden.	  Hierdoor	  
krijgen	  ze	  meer	  smaak	  en	  worden	  ze	  meer	  winterhard.	  
Een	  tip:	  
Mocht	  je	  voor	  de	  winter	  een	  voorraadje	  willen	  bewaren	  van	  eigen	  	  gekweekte	  
kruiden,	  doe	  dit	  dan	  op	  een	  warme	  dag:	  ‘s	  morgens	  vroeg	  net	  nadat	  de	  dauw	  van	  
de	  plant	  af	  is,	  oogsten,	  de	  beste	  oogstmaand	  is	  Juli.	  Drogen	  in	  de	  schaduw	  en	  
bewaren	  in	  een	  glazen	  pot	  van	  gekleurd	  glas	  of	  papieren	  zak.	  
	  
Tuinkruiden	  kun	  je	  gebruiken	  als	  middel	  om	  schadelijke	  insecten	  te	  weren	  in	  de	  
(groente)tuin.	  
Basilicum	  is	  een	  goed	  middel	  tegen	  roestziekte	  en	  prei-‐mot	  wanneer	  deze	  bij	  rode	  
bes	  en	  prei	  geplant	  wordt.	  
Bonenkruid	  moet	  bij	  bonen	  geplant	  worden,	  is	  niet	  alleen	  voor	  een	  goede	  smaak,	  
maar	  stimuleert	  ook	  de	  groei	  van	  de	  bonen	  en	  houdt	  zwarte	  bonen-‐luis	  op	  afstand.	  
Brandnetel	  stimuleert	  de	  gezondheid	  van	  fruitbomen.	  
Citroenkruid	  helpt,	  bij	  kool	  geplant,	  tegen	  koolwitjes.	  
Goudsbloem	  heeft	  een	  goede	  werking	  op	  de	  bodem,	  tussen	  tomatenplanten	  
geplant,	  gaat	  zij	  mot-‐luis	  tegen.	  
Lavendel,	  geplant	  in	  de	  buurt	  van	  rozen,	  zorgt	  het	  ervoor	  dat	  luizen	  en	  mieren	  de	  
roos	  met	  rust	  laten.	  
	  	  
Dit	  waren	  een	  aantal	  voorbeelden	  van	  het	  gebruik	  van	  tuinkruiden.	  Natuurlijk	  zijn	  
er	  nog	  vele	  ander	  voorbeelden	  om	  te	  combineren.	  Tevens	  worden	  tuinkruiden	  en	  
andere	  planten	  als	  geneesmiddel	  gebruikt,	  daarover	  graag	  een	  andere	  keer.	  
	  	  
Vragen?	  Kom	  gerust	  eens	  langs,	  Freddie	  de	  Boer,	  Hoofdweg	  26	  
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Interviews met nieuwe inwoners 
Trijnie	  Martijn	  
	  
Yvonne	  van	  Duijn(	  54)	  en	  Paul	  Kloek	  (63),	  Goldakkers	  5,	  Zeegse.	  
	  
Kunnen	  jullie	  iets	  meer	  over	  jezelf	  vertellen?	  
Y:	  ik	  kom	  uit	  IJmuiden	  en	  Paul	  komt	  uit	  Heemstede,	  maar	  is	  geboren	  op	  Curaçao.	  
Paul	  	  had	  vroeger	  een	  café	  in	  Haarlem.	  Is	  later	  boekhouder	  geworden.	  	  
P:	  ik	  heb	  een	  café	  gehad	  en	  daarna	  heb	  ik	  een	  jaar	  of	  tien	  bij	  een	  
computertijdschrift	  gewerkt.	  Wij	  zijn	  elkaar	  op	  latere	  leeftijd	  tegen	  gekomen	  en	  
toen	  kwam	  op	  een	  gegeven	  moment	  	  de	  vraag	  op	  of	  we	  kinderen	  wilden.	  	  Oké,	  zei	  
Yvonne,	  maar	  niet	  alleen.	  Toen	  ben	  ik	  naar	  mijn	  baas	  gegaan	  met	  de	  vraag	  of	  ik	  
minder	  kon	  gaan	  werken.	  Hij	  zei:	  ik	  heb	  een	  verrassing	  voor	  je:	  dan	  hoef	  je	  
helemaal	  niet	  meer	  te	  komen	  werken.	  Toen	  ben	  ik	  tijdelijk	  even	  thuis	  gebleven	  met	  
de	  kleine,	  Sidney	  onze	  zoon.	  We	  woonden	  in	  Velsen	  Noord.	  Men	  zei,	  dat	  de	  lucht	  
prima	  was,	  niks	  aan	  de	  hand,	  maar	  dat	  is	  niet	  waar.	  
Y:	  als	  je	  de	  was	  buiten	  hing,	  zat	  de	  roet	  erop.	  Roet	  op	  de	  vensterbanken	  en	  Sidney	  
werd	  ook	  ziek,	  last	  van	  zijn	  longen.	  
P:	  toen	  zijn	  we	  gevlucht	  naar	  	  een	  schoner	  oord.	  
Y:	  nou,	  laat	  ik	  het	  anders	  vertellen:	  we	  hebben	  een	  campertje	  gekocht	  en	  zijn	  heel	  
Nederland	  doorgereden:	  Zeeland,	  Friesland,	  Brabant,	  Drenthe	  en	  we	  hebben	  ons	  
overal	  ingeschreven	  op	  plekken	  ,	  die	  we	  mooi	  vonden.	  Op	  een	  gegeven	  moment	  
kregen	  we	  een	  huis	  in	  Anderen	  aangeboden.	  Dat	  vonden	  we	  een	  fantastische	  plek	  
en	  daar	  hebben	  we	  twaalf	  jaar	  met	  plezier	  gewoond.	  Maar	  we	  begonnen	  ons	  eigen	  
administratiekantoor	  en	  daarvoor	  was	  het	  huis	  te	  klein.	  Toen	  zijn	  we	  verhuisd	  naar	  
een	  bovenwoning	  in	  Haren,	  waar	  ruimte	  was	  voor	  een	  eigen	  kantoor.	  We	  hebben	  
daar	  vijf	  jaar	  gewoond,	  maar	  onze	  zoon	  ging	  het	  huis	  uit,	  ging	  biologie	  in	  Groningen	  
studeren	  en	  toen	  was	  het	  huis	  te	  groot.	  
	  
En	  toen	  zijn	  jullie	  gaan	  zoeken?	  
Tja	  ,	  weet	  je,	  tot	  nu	  toe	  hebben	  we	  gehuurd,	  maar	  de	  	  huren	  worden	  alleen	  maar	  
hoger	  en	  hoger.	  En	  de	  prijzen	  van	  de	  koophuizen	  daalden.	  Dus	  wij	  dachten:	  dom	  
om	  nog	  te	  huren.	  We	  worden	  late	  starters.	  
	  
Hoe	  kom	  je	  dan	  in	  Zeegse	  terecht?	  
We	  wilden	  net	  zo	  als	  in	  Anderen	  weer	  in	  een	  dorpje	  wonen.	  Hebben	  ook	  in	  Noord	  
Groningen	  gekeken,	  maar	  dit	  is	  fantastisch.	  
Want?	  
Y:	  we	  houden	  van	  het	  kleinschalige	  landschap.	  Dat	  hele	  opene	  vinden	  we	  minder	  
leuk.	  Het	  Drentse	  Aa	  gebied	  is	  prachtig.	  Rustig,	  groen.	  
P:	  ik	  vind	  het	  wonen	  in	  een	  dorp	  ook	  gemoedelijker	  dan	  in	  een	  stad.	  De	  mentaliteit	  
vind	  ik	  prettiger,	  rustiger.	  
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Maar	  er	  zijn	  weinig	  voorzieningen	  in	  Zeegse.	  
Y:	  ja,	  maar	  dat	  waren	  we	  in	  Anderen	  natuurlijk	  al	  gewend.	  We	  wisten	  dat	  je	  hier	  
een	  auto	  nodig	  hebt.	  Tja,	  er	  is	  geen	  bakker,	  dus	  je	  komt	  elkaar	  minder	  snel	  tegen.	  
P:	  ik	  ga,	  denk	  ik,	  binnenkort	  met	  buurman	  Wim	  bij	  het	  bosonderhoud,	  dat	  lijkt	  me	  
leuk.	  
Sinds	  wanneer	  wonen	  jullie	  hier?	  
Officieel	  sinds	  1	  februari,	  maar	  we	  hebben	  het	  huis	  eerst	  verbouwd.	  
Wat	  zijn	  jullie	  verdere	  plannen	  hier?	  
Y:	  nou,	  daar	  hebben	  we	  ons	  nog	  niet	  zo	  mee	  bezig	  gehouden.	  Ik	  werk	  als	  freelance	  
directiesecretaresse.	  
P:	  en	  daarnaast	  hebben	  we	  een	  boekhoudkantoor	  samen.	  We	  wonen	  hier,	  we	  
werken	  hier,	  we	  klussen	  en	  verder	  is	  er	  tot	  nu	  toe	  weinig	  tijd	  voor	  andere	  dingen.	  
Kun	  je	  behalve	  de	  rust	  en	  het	  groen	  nog	  wat	  andere	  dingen	  van	  Zeegse	  benoemen.	  
Vooral	  de	  natuur,	  we	  zijn	  niet	  voor	  het	  huis	  gevallen,	  maar	  vooral	  voor	  de	  
omgeving.	  
	  
Zijn	  er	  dingen	  die	  tegen	  vallen?	  
Helemaal	  niets	  bij	  mij.	  We	  genieten	  van	  de	  stilte	  hier,	  en	  je	  kunt	  veel	  sterren	  zien.	  
Nou	  ja,	  misschien	  het	  feit,	  dat	  er	  geen	  openbaar	  vervoer	  is	  .	  Is	  o.a	  voor	  onze	  zoon	  
lastig.	  Maar	  daar	  waren	  we	  op	  voorbereid.	  Je	  moet	  hier	  gewoon	  een	  auto	  hebben.	  
Ach,	  en	  ik	  vind	  het	  gewoon	  nog	  een	  luxe,	  dat	  er	  een	  postbus	  staat.	  Maar	  misschien	  
zou	  de	  Q-‐liner	  	  van	  	  Groningen	  naar	  Assen	  bij	  de	  rotonde	  in	  Tynaarlo	  kunnen	  
stoppen.	  
	  
Hebben	  jullie	  nog	  andere	  dingen,	  die	  je	  even	  wilt	  vermelden?	  
Nou	  ja,	  wat	  we	  eigenlijk	  samen	  doen,	  is	  dat	  we	  een	  administratiekantoor	  hebben	  
voor	  eenmansbedrijfjes,	  voor	  ZZP-‐ers.	  En	  daarnaast	  geef	  ik	  les	  om	  ZZP-‐ers	  te	  leren	  
hun	  eigen	  	  boekhouding	  bij	  te	  houden.	  Als	  mensen	  meer	  willen	  weten:	  
www.adminiles.nl.	  Daar	  staan	  ook	  onze	  foto’s.	  En	  we	  willen	  graag	  lid	  worden	  van	  
Dorpsbelangen.	  
Dat	  laatste	  vond	  ik	  natuurlijk	  leuk	  om	  te	  horen,	  Trijnie	  Martijn	  
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Berthold	  Hettinga,	  Goldakkers	  in	  Zeegse	  
	  
Berthold,	  kun	  je	  iets	  meer	  over	  jezelf	  vertellen?	  
Nou,	  zo	  vreselijk	  veel	  valt	  er	  niet	  te	  vertellen	  hoor.	  Ik	  heb	  een	  landbouwbedrijf	  op	  
het	  Hogeland	  en	  van	  oudsher	  heb	  ik	  ook	  wel	  veel	  met	  Drenthe	  te	  maken	  gehad.	  
Mijn	  ouders	  hebben	  aan	  de	  rand	  van	  het	  Drentse	  Aa	  gebied	  gewoond	  en	  ja,	  dan	  
heb	  je	  daar	  nog	  wat	  mee.	  
	  
Ze	  hebben	  hier	  in	  de	  buurt	  gewoond?	  
Nou,	  meer	  bij	  Rolde	  in	  de	  buurt.	  Maar	  het	  Drentse	  Aa	  gebied	  spreekt	  me	  heel	  erg	  
aan.	  	  Ik	  heb	  als	  kind	  daar	  ook	  veel	  met	  de	  hond	  gelopen.	  Het	  is	  een	  leuk	  gebied.	  	  Ik	  
zit	  nu	  op	  de	  Groninger	  klei,	  voor	  mijn	  werk	  is	  dat	  wel	  heel	  mooi.	  Maar	  dit	  gebied	  
geeft	  heel	  veel	  rust.	  ‘t	  Is	  een	  heel	  mooi	  gebied.	  En	  dit	  huis	  kwam	  ik	  toevallig	  op	  
Funda	  tegen.	  Ik	  heb	  in	  het	  voorjaar	  gekeken	  met	  de	  makelaar	  bij	  mevr.	  Kluiving.	  
Ik	  had	  meteen	  iets	  met	  dit	  huis	  en	  ik	  dacht:	  dit	  is	  leuk!	  Goed	  gevoel.	  Ja,	  de	  entree	  is	  
aan	  de	  straatkant,	  maar	  dan	  kom	  je	  in	  het	  huis	  en	  heb	  je	  gewoon	  uitzicht	  over	  de	  
es,	  de	  landerijen,	  privé.	  Maar	  er	  waren	  toen	  andere	  mensen	  mee	  bezig.	  Later	  ben	  
ik	  nog	  een	  keer	  bij	  de	  makelaaar	  geweest	  en	  heb	  gezegd:	  ik	  heb	  nog	  steeds	  
interesse	  en	  toen	  heb	  ik	  het	  kunnen	  kopen.	  Ik	  zag	  wel,	  dat	  er	  het	  een	  en	  ander	  aan	  
op	  te	  knappen	  was,	  maar	  goed,	  dat	  vind	  ik	  ook	  wel	  een	  uitdaging.	  
	  
Maar	  als	  ik	  dit	  zo	  zie,	  dan	  ben	  je	  het	  heel	  ingrijpend	  aan	  het	  verbouwen.	  
Ja,	  maar	  het	  huis	  is	  van	  de	  zeventiger	  jaren,	  sommige	  dingen	  waren	  wat	  gedateerd.	  
Het	  huis	  wordt	  nu	  aangepast	  aan	  de	  eisen	  van	  deze	  tijd.	  En	  je	  kunt	  dat	  beter	  in	  een	  
keer	  goed	  doen.	  
Zeker	  waar,	  hoe	  lang	  ben	  je	  nu	  aan	  het	  verbouwen?	  
Nou,	  we	  zijn	  in	  december	  begonnen.	  	  
Heb	  je	  een	  planning	  wanneer	  je	  denkt	  dat	  het	  af	  is?	  
Over	  een	  paar	  maanden	  kun	  je	  hier	  wel	  wonen.	  
	  
En	  wat	  zijn	  je	  plannen	  verder	  met	  het	  huis?	  
Eh,	  in	  eerste	  instantie	  eigenlijk	  een	  tweede	  huis,	  waar	  ik	  in	  rustige	  tijden	  naar	  toe	  
kan.	  En	  misschien	  aan	  vrienden,	  kennissen	  verhuren.	  Ik	  heb	  familie	  in	  Duitsland	  	  
wonen	  en	  die	  vinden	  het	  hier	  ook	  prachtig.	  En	  later	  ga	  ik	  hier	  waarschijnlijk	  zelf	  
wonen.	  Het	  voelt	  goed,	  het	  is	  heel	  erg	  leuk	  hier.	  Je	  bent	  zo	  in	  Groningen	  of	  Assen	  
en	  op	  de	  fiets	  in	  Tynaarlo	  	  of	  Zuidlaren,	  erg	  leuk.	  Je	  zit	  hier	  midden	  in	  de	  wereld	  
eigenlijk.	  
	  
Is	  dat	  zo?	  Want	  Zeegse	  heeft	  ,	  behalve	  restaurants,	  natuurlijk	  niet	  zoveel	  
voorzieningen.	  
Maar	  met	  de	  auto	  of	  met	  de	  fiets	  ben	  je	  zomaar	  overal.	  En	  het	  platteland,	  dat	  ben	  
ik	  natuurlijk	  wel	  gewend.	  
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Wat	  vind	  je	  het	  leuke	  hier	  van	  Zeegse	  en	  de	  omgeving,	  wat	  trekt	  je	  aan?	  
De	  omgeving,	  de	  Aa,	  het	  heidegebiedje	  en	  je	  hebt	  het	  Zeegser	  loopje	  hier	  vlakbij.	  
Het	  is	  gewoon	  een	  lieflijk	  landschap.	  
Ja,	  heel	  anders	  dan	  het	  Hogeland.	  
Ja,	  maar	  dat	  is	  ook	  wel	  mooi	  hoor.	  Maar	  als	  je	  om	  je	  heen	  kijkt,	  dan	  is	  dit	  eigenlijk	  
een	  heel	  ander	  landschap.	  Boven	  Groningen	  is	  het	  klei,	  en	  zodra	  het	  zand	  wordt,	  
wordt	  de	  omgeving	  ook	  anders.	  Dat	  staat	  mij	  aan.	  Dat	  is	  van	  vroeger,	  dat	  zit	  in	  je.	  
Weinig	  wind,	  altijd	  wat	  warmer.	  Je	  voelt	  hier	  nu	  het	  voorjaar	  al.	  Bij	  mij	  is	  het	  nog	  
allemaal	  natte	  klei.	  Maar	  goed,	  dat	  wordt	  straks	  ook	  wel	  anders.	  
	  
Je	  bent	  hier	  dus	  eigenlijk	  bij	  toeval	  terechtgekomen?	  
Nou,	  ik	  was	  al	  wel	  een	  aantal	  jaren	  aan	  het	  zoeken	  naar	  een	  huis	  in	  het	  Drentse	  Aa	  
gebied.	  Heb	  gekeken	  in	  Rolde	  en	  in	  Zeijen,	  maar	  dit	  huis	  stond	  me	  meteen	  aan.	  
Het	  is	  gewoon	  een	  plekje,	  dat	  goed	  voelt.	  
	  
Wil	  je	  verder	  nog	  iets	  kwijt?	  
‘	  k	  Zou	  het	  niet	  weten.	  
	  
Nou,	  dan	  bedankt	  voor	  het	  gesprekje,	  Trijnie	  Martijn	  
P.S.	  Hond	  Turbo	  is	  altijd	  bij	  de	  verbouwing	  aanwezig.	  De	  naam,	  doet	  een	  grote	  hond	  
vermoeden,	  maar	  het	  is	  maar	  een	  klein	  opdondertje	  en	  als	  je	  niet	  uitkijkt,	  dan	  
neemt	  hij	  een	  sprong	  en	  zit	  zomaar	  op	  je	  schoot.	  Dat	  overkwam	  mij	  in	  ieder	  geval.	  
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Regiotaxi Noord Drenthe - Telefoon: 0900-400 2000 
(minstens een uur van te voren bellen).  
	  
Regiotaxi	  vanaf	  station	  Assen	  
Bij	  Station	  Assen	  is	  een	  halte	  voor	  de	  regiotaxi.	  Daar	  kunt	  u	  ter	  plekke	  een	  regiotaxi	  
oproepen,	  via	  een	  oproepknop	  naar	  de	  taxicentrale.	  De	  halte	  is	  te	  vinden	  bij	  de	  
hoofduitgang	  van	  het	  station	  rechts.	  Als	  het	  goed	  is	  en	  het	  niet	  te	  druk	  is,	  komt	  de	  
regiotaxi	  daar	  na	  uw	  melding	  binnen	  een	  kwartier	  voorrijden.	  Vanaf	  station	  Assen	  
rijdt	  de	  regiotaxi	  tot	  voor	  de	  deur	  van	  De	  Clinge,	  Schapedrift	  7	  in	  Zeegse.	  	  
	  
Prijs	  
De	  prijs	  van	  de	  regiotaxi	  is	  rond	  de	  6	  euro	  p.p.	  tot	  en	  met	  een	  afstand	  van	  15	  
kilometer	  van	  deur	  tot	  deur	  (Station	  Assen-‐	  De	  Clinge	  is	  ongeveer	  12	  km).	  Bij	  samen	  
reizen	  (2e	  tot	  en	  met	  8e	  persoon)	  is	  de	  prijs	  van	  de	  regiotaxi	  ongeveer	  50	  %	  
goedkoper.	  	  
	  
De	  regiotaxi	  is	  ook	  te	  gebruiken	  van	  en	  naar	  alle	  bestemmingen	  in	  een	  cirkel	  van	  15	  
km	  van	  en	  naar	  De	  Clinge.	  Na	  15	  km.	  gelden	  de	  reguliere	  taxitarieven.	  Voor	  de	  
terugreis	  moet	  u	  er	  aan	  denken	  de	  regio	  taxi	  minstens	  een	  uur	  van	  te	  voren	  te	  
bellen.	  Meer	  informatie	  is	  te	  vinden	  op	  www.ovbgd.nl	  	  
	  
	  

!
Telefoon'Regiotaxi'Noord1Drenthe'–'Haren'' ' ' 0900140012000'
!
!
Schapendrift'7'Zeegse'1111>'NS'Assen''
Regiotaxi'Heen'€6,00!p.p.!Terug!€6,00!p.p.'

! ! ! !!
!
Schapendrift! 7! Zeegse! 1111>! NS'Haren!

!
Schapendrift! 7! Zeegse! 11111>! NS'Groningen!

Regiotaxi! '! Heen! '! Terug!
!

Regiotaxi! '! Heen! '! Terug!
!1!pers!

!
€!!8,00!!

!
€8,05!!

!
1!pers!

!
€!!!!14,15!!

!
!€!!!!14,60!!

!2!pers!
!

€!16,00!!
!

€16,10!!
!

2!pers!
!

€!!!!28,30!!
!

!€!!!!29,20!!
!3!pers!

!
€!20,40!!

!
€20,60!!

!
3!pers!

!
€!!!!38,90!!

!
!€!!!!40,15!!

!4!pers!
!

€!24,85!!
!

€25,05!!
!

4!pers!
!

€!!!!49,45!!
!

!€!!!!51,15!!
!5!pers!

!
€!29,25!!

!
€29,50!!

!
5!pers!

!
€!!!!60,00!!

!
!€!!!!62,15!!

!6!pers!
!

€!33,65!!
!

€33,95!!
!

6!pers!
!

€!!!!70,60!!
!

!€!!!!73,10!!
!7!pers!

!
€!38,05!!

!
€38,45!!

!
7!pers!

!
€!!!!81,15!!

!
!€!!!!84,10!!

!8!pers!
!

€!42,45!!
!

!€42,90!!
!

8!pers!
!

€!!!!91,70!!
!

!€!!!!95,10!!
!*!Kinderen!tot!4!jaar!gratis!mee!

!
*!Kinderen!tot!4!jaar!gratis!mee! !!

!Straattaxi'(indien'beschikbaar):!
!

Straattaxi'(indien'beschikbaar):! !!
!taxi! ±! €!42,80!!

!
!!

!
taxi! ±! €!!!!50,95!!

!
!!

!personenbus! ±! €!55,45!! (vanaf!5!personen)!
!

personenbus! ±! €!!!!65,72!! (vanaf!5!personen)!
!

! ! ! ! ! ! ! ! ! ! ! !
! ! ! ! ! ! ! ! ! ! ! !!

!
!

!
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NOG	  GEEN	  LID?	  
	  
Dat	  kan	  natuurlijk	  nog	  steeds.	  
Wilt	  u	  de	  Vereniging	  Dorpsbelangen	  
Zeegse	  steunen,	  wilt	  u	  meedenken,	  
praten	  en	  beslissen	  over	  uw	  dorp,	  maak	  
dan	  uw	  lidmaatschapsbijdrage	  over	  op	  
giro	  1221216	  t.n.v.	  Vereniging	  
Dorpsbelangen	  Zeegse	  
De	  kosten	  van	  het	  lidmaatschap	  zijn	  voor	  
het	  eerste	  gezinslid	  €	  10,-‐	  ,	  
Voor	  het	  2e	  en	  elk	  volgend	  gezinslid	  €	  2,-‐.	  
	  
	  
 

 
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Bestuursleden	  
Erik	  Nieswaag	  	   	   tel.:	  543696	  
Geja	  van	  Zuiden	  
2	  vacatures	  
	  
Taakverdeling:	  

• Feestcommissie:	  	  
Klaas	  Hooijer,	  Henriëtte	  Martens,	  Stien	  Veenstra	  

• Historische	  commissie:	  	  
Alian	  Speelman,	  Reg	  Mulder,	  Fenny	  Mesander,	  Arend	  Arends,	  Wietse	  
Homan,	  Geja	  van	  Zuiden	  

• Verkeerscommissie:	  	  
Jan	  Sikkema,	  Hans-‐Paul	  Riemsma,	  Klaas	  Hooijer	  

• Oliebollenbakcommissie:	  Erik	  Nieswaag	  en	  andere	  vrijwilligers	  
	  
	  
	  
	  
	  

 

 


